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Budapest, 2006. augusztus 2.

Várom megtisztelő válaszát!

Hadházy Sándor
Fidesz Magyar Polgári Szövetség
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„?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János
pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

Az Államháztartásról szóló tv. lehetővé tette az önkormányzatok számára, hogy
önkormányzati tulajdonban megigényeljék azokat az állami ingatlanokat, amelyek a Kincstári
Vagyoni Igazgatóság kezelésében vannak és az állam nem tudja, vagy nem kívánja
hasznosítani. Ez idáig számos önkormányzat jutott ilyen módon területekhez illetve
ingatlanokhoz .

Visegrád város önkormányzata 2004 . májusában nyújtotta be területi igényét a Kincstári
Vagyon Igazgatósághoz, azonban mindeddig érdemi választ az önkormányzat nem kapott .
Az ingatlanok valamikor a dunai vízlépcsőrendszer kisajátítása során kerültek a magyar állam
tulajdonába, és a vízlépcső beruházás leállítását követő (19$9 május 13 . ) években semmilyen
hasznosításra nem került sor .
A város számára komoly gondot jelent ezen területek, zöldfelületek és műtárgyak fenntartása
és a Kincstári Vagyon Igazgatósága sem gondoskodik róluk .

Fentiek alapján tisztelettel kérdezem, van e tudomása arról a Pénzügyminisztériumnak hogy
az önkormányzat bejelentette tulajdoni igényét, valamint mikorra várható ebben a kérdésben
döntés?
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